
Zápisnica napísaná z 14. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 26.2.2021 

 
1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice – Varga, Ferkanin 

3. Prehodnotenie výstavby MŠ- 

 výber  obstarávateľa -   starosta obce predložil zastupiteľstvu dve ponuky. A to od 
firmy eBIZ Procurement, s.r.o. a Ing. Štefan Janko – BGS KONZULT. Firma X – 
Z REAL STAV s.r.o. nepredložila ponuku. Po krátkej diskusii bola jednohlasne 
vybratá firma BGS KONZULT.  

74  Navrhovate
ľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefanko Švec Varga 

Zodpovedn
ý 

 Za x x x x x x x  

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdrža
l sa 

       

 Obecné zastupiteľstvo schválilo obstarávateľa výstavby materskej škôlky firmu BGS KONSULT. 
 

 

 Obecné zastupiteľstvo zriadi  kontrolnú komisiu pre výstavbu.  Náplňou práce 
bude kontrolná, pripomienkovacia činnosť. Členovia komisie budú určení na 
nasledujúcom zastupiteľstve. Počet členov 3. – starosta obce dal o tomto bode 
hlasovať. 

75  Navrhovate
ľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefanko Švec Varga 

Zodpovedn
ý 

 Za x x x x x  x  

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdrža
l sa 

     x  

 Poslanci OZ schvaľujú kontrolnú komisiu pre výstavbu MŠ v počte 3 členov. 
 

DOPLNENÉ BODY 

4. Informácia   ohľadom stavu projektu realizácie tepelných čerpadiel, a perspektíva jeho 
realizácie, resp. bezperspektívnosti -  

Starosta obce informoval prítomných, že žiadosť na tepelné čerpadlá je podaná, mala síce  
formálne nedostatky. Tie boli odstránené a žiadosť je v procese posudzovania . 

 OZ správu berie na vedomie 

5. Informácia ohľadom stavu projektu  budovania chodníkov na Lipovej ulici,  ako aj hľadanie 
spôsobu odvodnenia kritických miest (Hasičovňa , Kolesár, Roman) 

Starosta obce informoval, že žiadosť nebola schválená , takže ďalej bude nutné riešiť danú 
stavbu buď cez novú výzvu, alebo z vlastných financií.  Čo sa týka prasklín, na jar sa to porieši 
s dodávateľom, čo sa týka vody, podľa mňa (starostu) bankety to neporiešia, je potrebné pri 



hasičovni  a vedľa Rasťa Romana dať žľaby a nový žľab z Novej ulice. Kolesár a jeho sused si 
musia urobiť prepad do existujúcej odtokovej kanalizácie, ktorá tam vedie. 

 OZ správu berie na vedomie 

6. Informácia ohľadom súdneho konania s firmou Schott a hľadanie spôsobu zmieru za 
obojstranných výhodných podmienok.   

Na základe uskutočneného stretnutia sa obe sporové strany dohodli, že uvedený predmet 
sporu spoločne posúdia za účasti oboch  sporných strán, a to v 9. týždni na tvári miesta podľa 
porealizačnej dokumentácie a podľa stavebných denníkov. Starosta bude o výsledku jednania  
poslancov informovať. 

 OZ  správu berie na vedomie 

7. Plán činnosti a aktivít  na rok 2021 

76  Navrhovate
ľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefanko Švec Varga 

Zodpovedn
ý 

 Za x x x x x x x  

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdrža
l sa 

       

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predložený plán činnosti a aktivít na rok 2021 v plnom rozsahu 
vrátane pripomienok , s tým, že príslušné kapitoly rozpočtu sa upravia v zmysle schváleného 
plánu. 

 

8. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva – návrh na frekvenciu zasadnutí doporučili niektorí 
poslanci  raz za 30 dní. Po krátkej diskusií bola kompromisná dohoda, že sa budú zastupiteľstva 
konať každých 60 dní. 

77  Navrhovate
ľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefanko Švec Varga 

Zodpovedn
ý 

 Za x x x x x x x 

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdrža
l sa 

       

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo, že schôdze obecného zastupiteľstva  sa budú konať raz za 60 dní 
od poslednej konanej schôdze ak sa nedohodne inak  s tým, že prípravu  a program schôdze 
dokomunikuje obecný úrad s poslancami  v dostatočnom predstihu pred zverejnením pozvánky. 

9. Príprava štatútu  o obecnej hliadke - informácia o náplni obecnej hliadky  a prístup do 
kamerového systému – starosta obce povedal, že štatút by sa mal pripraviť vo vzájomnej 
spolupráci členov hliadky a pracovníkov obecného úradu. Čo sa týka GDPR v súvislosti 
s prístupom do kamerového systému, členovia hliadky prejdú preškolením . 

 správu berie na vedomie 

 

 

 

 

10. Rozpočet -  



78  Navrhovate
ľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefanko Švec Varga 

Zodpovedn
ý 

 Za x x x x x x x 

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdrža
l sa 

       

Obecné zastupiteľstvo v Novom Ruskove týmto schvaľuje predložený návrh rozpočtu obce 
vrátane jeho zmien a doplnkov v zmysle schváleného plánu činnosti a aktivít na rok 2021, s tým, 
že OcÚ zapracuje: 

-   príjmy (nájom pozemkov, prenájom bilboardov , dotácia Ekopolis) 
- výdavky ( vo výške 3028 Eur uvedené v pláne činnosti a aktivít   pod bodom č. 

2,3,6,9,14,17,20,21,22,26), mimo zvoničky a mimo  výdavkov , ktoré sú v riešení a  nie je 
možné teraz určiť. 

 

11. Interpelácie poslancov: 

Poslanec Varga: 
a) Slúži kompostovisko len pre účely spojene s údržbou obce alebo môžu aj obyvatelia obce 

doniesť bio odpad -  
(hlavne pohrabané lístie v jesennom období z verejného priestranstva) ? 

 
Starosta obce odpovedal – malé obecné kompostovisko slúži pre všetkých obyvateľov obce. 
Vývoz biologického odpadu a jeho množstvo je potrebné nahlásiť na obecnom úrade, z 
dôvodu evidencie uskladneného biologického odpadu. Odvoz je možné uskutočniť každý 
pracovný deň v čase od 8.00 – 12.00, prípadné odchýlky je nutné dojednať s OcÚ. 
 
Poslanec Štefanko: 
Tlmočím žiadosť p. Berinca o vyčistenie a vyspádovanie priekopy v Malom Ruskove smerom 
od kríža, ako bod jednania s SC KSK  - starosta obce požiada SC KSK o uvedenú úpravu. 
 
OZ zobralo uvedené na vedomie. 
 

12. Žiadosť o doplnenie územného plánu obce – Fy Agroprodukt s.r.o. Nový Ruskov dala žiadosť o 
zmenu územného plánu v súvislosti so zberom a spracovaním  biologického a rozložiteľného 
odpadu, z dôvodu zvyšovania požiadaviek na túto oblasť .  Z toho dôvodu chce pre tento účel 
okrem parcely 2273/2 využiť aj parcelu 2274/1 a 2274/2. Preto požaduje zmenu ÚPN obce, 
aby mohol požiadať o vyňatie z poľnohospodárskej pôdy p.č. 2274/1.  

Tento bod bol presunutý na nasledujúce zastupiteľstvo. 

13. V rámci interpelácii poslanec Rastislav Ferkanin prečítal „Žiadosť rodičov a obyvateľov obce 
o priestorovú a kapacitnú dostavbu materskej školy“. K tejto žiadosti poslanec Ferkanin sa 
obrátil na starostu s tým, že nie je pravdou , že skupina poslancov nechce výstavbu škôlky. 
Starosta obce na to odpovedal, že pokiaľ by tomu bolo tak, nerobili by poslanci obštrukcie pri 
schvaľovaní rozpočtu so sústavným napadaním nákladov na výstavbu škôlky. Starosta obce 
ďalej pripomenul, že deklarovaná výška nákladov na výstavbu je daná rozpočtom od 
projektanta. Aby nedochádzalo ku domienkam z nekalej činnosti pri výstavbe, prijal sa taký 
postup, že sme vybrali obstarávateľa, ktorý cez vestník vyberie dodávateľa stavby. V rámci 
podmienok pre výber obstarávateľa obec požaduje , aby tempo výstavby bolo prispôsobené 
finančným možnostiam obce. Ďalej starosta pripomenul , že pokiaľ v najbližšom čase sa ukáže 
možnosť na tieto aktivity využiť dotáciu cez aktuálnu výzvu , tak obec sa o túto možnosť bude 
určite uchádzať. V súvislosti s predpokladaným priebehom obstarávania reálny začiatok 
výstavby je možné predpokladať v mesiaci máj , jún 2021.  



14./ Záver - keďže zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky, starosta poďakoval prítomným za 
účasť a zasadnutie ukončil. 

Overovateľ: 

Ferkanin - ….......................... 

Ing. Varga - ….......................... 

 
 


